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Sted: Mødelokalet i Ny Måløvhal 

Deltagere: 
Gustav Blomberg Formand for Brugerrådet pahuus@gmail.com   
Kristian Nielsen Senior Idræt maal87@mail.tele.dk 

Karsten Friis Måløv Badminton Club kfriis@kfriis.com  
Jan Munk Måløv Badminton Club ulb42@yahoo.dk  
Uffe Mortensen Måløv Idræts Forening uffem@maaloevif.dk  
Ib Ejnar Simonsen Lokal Motion Ballerup ibogulla@gmail.com  

 
Ikke til stede med afbud: 

Tanja Nyborg Villestoft Klubben tnv@balk.dk 
Tom H A Brinckmann Ballerup Idrætsby (BI) tbri@balk.dk  
Martin Gravballe Måløv Boldklub Martin.Grauballe@antalis.com  
John Allin Måløv Idrætsforening lokaler@maaloevif.dk 

 Mikkel Hovgaard Jokokan Ballerup Karateskole mikkel.k.hovgaard@gmail.com  

Ikke tilstede uden afbud: 
Camilla Rask Måløv Skole crs@balk.dk  

Jan Fomsgaard Måløv Judo jan.e.fomsgaard@gmail.com 
 

Distribution: 
Medlemmer (= deltagere samt ikke tilstede med eller uden afbud) samt: 

Charlotte Holtermann Kultur & Fritidsudvalget clho@balk.dk 
Nicoline Lynn Måløv Boldklub nicolinelynn@yahoo.dk 
Lorna Rispler Ballerup Idrætsby lrp@balk.dk 

 Tina Eckhaus Kultur&Fritid tec@balk.dk  
Kjeld Holm Kultur&Fritid ah12@balk.dk  
Christina Holst Nielsen Måløv Boldklub chn@unwire.dk 
Hans Jørgen Poulsen Lokal Motion poulsen@bavnevolden.dk 
 

 

Referent: Karsten Friis 

Dagsorden: 

1. Fastsættelse af endelig dagsorden 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde den 30. august 2018 

3. Næste møde 

4. Økonomi, herunder brugerrådspuljen. 

5. Nyt fra Folkeoplysningsudvalget samt BMSI. 

6. Bordet rundt. 

7. Opfølgningslisten 

8. Eventuelt 

1 Fastsættelse af endelig dagsorden 

Dagsorden som ovenfor. 

2 Godkendelse af seneste referat 

Referatet fra mødet den 30. august godkendt uden kommentarer. 

3 Næste møde 

Aftalt til onsdag den 27/2 2019 kl. 17:30 i mødelokalet i Ny Måløvhal.  
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4 Økonomi 

Punktet ikke behandlet, da Tom ikke var til stede 

5 Nyt fra folkeoplysningsudvalget og BMSI 

Der har været valg til nyt halfordelingsudvalg. Uffe Mortensen blev valgt som repræsentant for 
indendørsidrætten. Der mangler stadig en repræsentant for udendørsidrætten, da der ikke mødte 
nogen kandidater op til valget. 

BMSI har udsendt en hvervningsmail til de indendørs idrætsforeninger, som ikke er medlem, med 
opfordring til at melde sig ind. BMSI mener det er vigtigt, at idrætsforeningerne har en samlet 
stemme overfor politikere og administrationen.  

6 Bordet rundt. 

6.1 Lokalmotion 
Intet at referere 

6.2 MIF 
Det er stadig et problem, at der står mål og andre ting i spejlsalen, når MIF skal bruge den. 

Der er tit sort smulder fra kunststofbanen i omklædningsrummene i både ny og gammel hal. Det 
må betyde, at der er fodboldspillere, der bruger hallernes omklædningsrum. 

Køkkenet er ofte meget beskidt. Der står på opslaget, at det gøres grundigt rent ca. hver 3. måned, 
men enten bliver dette ikke gjort, eller også er der forskellig opfattelse af hvad ”grundig” betyder. 
Det er muligt, at en mindre renoverings af køkkeninventaret, ville have en positiv virkning på 
køkkenets fremtoning. Problemet sat på opfølgningslisten som punkt 65. 

Der findes ofte badmintonbolde i depotrummene. 

6.3 Senioridræt. 
Senioridrætten er meget enig med MIF i kritikken af køkkenet.  

6.4 Måløv Badminton Club 
Intet at referere. 

6.5 Skolen 
Rengøringsfirmaet har klaget til Camilla Rask over, at hallerne ofte er meget beskidte mandag 

morgen. Tom vil bede firmaet om at være mere præcise, og straks rapportere det, de oplever som 
problemer, så det bliver muligt at videregive klagen til rette vedkommende. Den diffuse kritik er 
svær at forholde sig til. Der vil naturligvis være mere beskidt efter et stævne med mange tilskuere 
end efter en weekend med almindelig træning. 

7 Opfølgningslisten 

Listen blev gennemgået under mødet. Listen er ajourført og nye punkter, opstået under mødet, er 
tilføjet. 

8 Eventuelt 

Jan Fomsgaard er så vidt det vides stoppet i Judo-klubben. En ny kontaktperson/repræsentant 

efterlyses.  
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 Ønskeliste for investeringer i Måløv Idrætspark 

 
Loftslys i ny Måløvhal flyttes så det passer med badminton banerne 

 
Bedre gadebelysning af området. 

 
Trafiksanering af cykelsti gennem området (Den løsning, som er implementeret 
synes ikke at have haft nogen effekt). 

 
Sammenbygning af hallerne (eller overdækning, så der kan gås tørskoet mellem 

hallerne) 

 
Flere ribber i barfodssalen 

 
Styrketræningslokale 

 
Nyt skab til Badminton i depotet i Gl. Hal 

 
Boldbur til MB’s fodbolde 

 
Nyt lydanlæg i Gl. Hal 

 
Sammenkobling af lydanlægget i Gl. og Ny Hal 

 
Nyt TV i Cafeen i Ny hal 

 


